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ONDERWERP Schriftelijke vragen ex. Art 47 RvO aan 
het college van GS, gesteld door  de 
heer D.G. Boswijk 
van het CDA betreffende Glasvezel 
bedrijventerreinen (d.d.10-12-2018) 
 
 

 
Geacht college van Gedeputeerde Staten, 
 
Toelichting 
Op 7 december 2015 hebben de Provinciale Staten het initiatiefvoorstel Glasvezel buitengebied aangenomen. 
Deze aanleg vordert inmiddels gestaag. De focus van dit initiatiefvoorstel ligt op de gebieden waar nog geen 
glasvezelkabel aanwezig is.  
De CDA Statenfractie heeft de afgelopen periode meerdere malen signalen bereikt vanuit ambtenaren en 
ondernemers uit onder andere de Gemeente Zeist, Amersfoort en Stichtse Vecht inzake de betaalbaarheid van 
glasvezelverbindingen op bedrijventerreinen. Deze gebieden en terreinen beschikken wel over een 
glasvezelkabel maar deze zijn echter in eigendom van enkele grote bedrijven die gevestigd zijn op de 
betreffende terreinen en niet zoals gebruikelijk in eigendom van een telecombedrijf waarbij de klant de 
mogelijkheid heeft om zelf een provider te kiezen.  
Ter illustratie: Een kleine ondernemer op een bedrijventerrein maakt gebruik van een glasvezelkabel die 
eigendom is van zijn buurman, een groot bedrijf die door gebrek aan concurrentie zeer hoge 
abonnementskosten kan vragen, in sommige gevallen honderden euro’s per maand.  
Deze situatie doet zich ook voor in andere Provincies. In de Provincie Zuid-Holland is dit bijvoorbeeld de reden 
om bij revitaliseren van bedrijventerreinen speciaal aandacht te hebben voor aanwezigheid van betaalbare 
glasvezelaansluitingen.  
 
Dit is voor het CDA aanleiding tot het stellen van de volgende vragen: 

1. Is GS op de hoogte van deze situaties op de verschillende bedrijventerreinen? 

2. Is GS van mening dat niet alleen de aanwezigheid maar ook de betaalbaarheid van een 

glasvezelaansluiting op bedrijventerreinen van essentieel belang is voor een goed vestigingsklimaat? 

Zo ja, welke acties onderneemt of gaat de Provincie Utrecht ondernemen op dit gebied?  
Zo nee, waarom niet? 

 
 
 

 
Namens de fractie van het CDA Provincie Utrecht en hoogachtend, 
 
 
 
D.G. Boswijk 


